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N-VA eist grondig debat over mogelijke fusie
Enkele weken geleden kondigde de burgemeester in de pers aan dat Buggenhout in de toekomst zal 
moeten fuseren met een andere gemeente. N-VA Buggenhout is verwonderd dat dit idee gelanceerd 
werd zonder enig debat in de gemeenteraad.

Door zomaar aan te kondigen dat Buggenhout een partner nodig heeft, wordt onze 
gemeente eigenlijk in de uitverkoop gezet. Blijkbaar slaagt de meerderheid er niet in om 
Buggenhout daadkrachtig te leiden en financieel gezond te houden, en zoekt ze daarom 
aansluiting bij een andere gemeente.

Welke voordelen?
Het plan veroorzaakt onnodige ongerustheid bij de bevolking en het gemeentepersoneel. 
N-VA-gemeenteraadslid Wim Mommaers pleit dan ook voor een grondig debat in de 
gemeenteraad en vroeg de burgemeester om tekst en uitleg. Die verklaarde dat hij nog dit 
jaar meerdere gesprekken wil voeren met burgemeesters van de omliggende gemeenten.

In elk geval zal de N-VA dit thema van nabij opvolgen. Een fusie is voor ons enkel  
bespreekbaar als blijkt dat die voordelen biedt voor onze gemeente en onze inwoners.  
We rekenen er ook op dat er meer duidelijkheid komt wanneer de nieuwe Vlaamse  
minister van Binnenlands Bestuur zijn of haar plannen uit de doeken doet.

Wim Mommaers
Gemeenteraadslid

wim.mommaers@n-va.be

STOEMPFESTIJN
N-VA Buggenhout nodigt u uit

Zondag 3 november  
van 11.30 tot 15 uur  

Torenhof, Putweg 2, Opstal

Geen breugelbuffet deze keer, maar een nog Vlaamsere schotel: 
stoemp. Maak uw keuze uit wortel-, savooi- of preistoemp en  
een lekker stuk worst of spek erbij. Prijs: 15 euro 

Vooraf inschrijven is wenselijk maar niet noodzakelijk.  
Inschrijven kan via jonas.desmedt@n-va.be



buggenhout@n-va.be

N-VA Buggenhout bracht de zon naar Lier
Politiek is vaak hard werken en veel discussiëren, maar het is ook plezier maken met gelijkgestemden. Net zoals de vorige jaren 
organiseerden we daarom met onze afdeling een ledenuitstap, deze keer naar Lier. Het werd een leerrijke topdag onder een stralend 
zonnetje.

Gelegenheidsgids Rik Verwaest, schepen van Cultuur en toekomstig burgemeester van Lier, vertelde ons boeiende historische verhalen, 
doorspekt met sappige weetjes. Ook Kamerlid Bert Wollants heette ons welkom en leidde ons rond in het imposante stadhuis. De hele 
geschiedenis van Lier zullen we waarschijnlijk niet onthouden, maar de herinneringen aan deze leuke uitstap zullen nog lang blijven 
hangen.

Carine Minnoye I carine.minnoye@n-va.be

N-VA vraagt meer aandacht voor zwerfkatten
Ondanks het gemeentelijke zwerfkattenbeleid neemt het aantal zwerfkatten in onze gemeente nog toe.  
N-VA Buggenhout wil dat de gemeente het probleem nog grondiger aanpakt en de samenwerking met  
vzw Poezenbos opdrijft.
De zachte winter van 2018 zorgde voor meer muizen in  
Buggenhout. Dit jaar hebben veel (zwerf)katten dan ook  
geen probleem om voedsel te vinden en planten ze zich met 
gemak voort. Vorig jaar werden er bovendien een pak minder 
zwerfkatten gevangen en gesteriliseerd op Buggenhouts grond- 
gebied. Het resultaat van dat alles is een zwerfkattenplaag. 

Samenwerkingsovereenkomst uitwerken
Buggenhout heeft weliswaar een zwerfkattenbeleid, maar de 
N-VA vindt het tijd om een stap verder te gaan en de aanpak  
te professionaliseren. Dat kan via de Buggenhoutse vzw  
Poezenbos. Die vzw is nu al de evidente partner van het  
gemeentebestuur om zwerfkatten te vangen, te verzorgen,  
te steriliseren en pleeggezinnen te zoeken.

“Vzw Poezenbos groeide de 
jongste jaren uit tot de referentie 
als het gaat om zwerfkatten. Ze 
beschikt over vrijwilligers die zich 
vol enthousiasme en met kennis 
van zaken toeleggen op zowel de 
communicatie, het terreinwerk, de 
verzorging als de pleegzorg. Met de 
hulp van die vereniging kunnen we de huidige zwerfkattenplaag 
professioneel aanpakken”, aldus raadslid Ward Vranken. Het 
gemeentebestuur zal in gesprek gaan met de vzw en onderzoeken 
of een samenwerkingsovereenkomst mogelijk is.

Ward Vranken I ward.vranken@n-va.be

Veiligheid blijft een N-VA-thema
Met de donkere wintermaanden in het vooruitzicht stijgt ook de kans op inbraken in onze gemeente.  
Hoog tijd om de N-VA-vraag naar een buurtinformatienetwerk opnieuw onder de aandacht te brengen.

Gemeenteraadslid Jean-Pierre Willems bracht dat punt in maart 
op de gemeenteraad naar aanleiding van een diefstallenreeks in 
de maand februari. Een buurtinformatienetwerk (BIN) zorgt 
voor meer sociale controle in de wijk of straat. Via een eenvoudige 
app kunnen buurtbewoners verdachte situaties aan elkaar en aan 
de politie melden. De politie kan dan optreden nog voor het tot 
een inbraak komt en zo dieven afschrikken. In Nederland is het 
systeem al een aantal jaar van toepassing.

Uw veiligheid primeert
De burgemeester – die ook hoofd is van de politie – antwoordde 
dat hij stappen zou ondernemen, in samenwerking met de politie 
en de gemeente Lebbeke die ook deel uitmaakt van onze politie-
zone. Maar op de gemeenteraad van augustus moest Jean-Pierre 
Willems vaststellen dat de burgemeester geen enkele vordering 
had gemaakt. Er zou nog verder worden gepraat. 

Willems betwijfelt of het de burgemeester menens is in dit  
dossier, maar blijft strijdvaardig: “De N-VA zal blijven ijveren 
voor uw veiligheid als inwoner. Wij blijven dit punt dus op de 
agenda plaatsen en opvolgen.” 

Spreekt het idee van een BIN u aan of wenst u meer informatie?  
Neem dan gerust contact op: 
Jean-Pierre Willems I jean-pierre.willems@n-va.be
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Kermis allerminst een succes
De kermis die in september plaatsvond in Buggenhout-Centrum beroerde duidelijk de gemoederen.  
Niet alleen de handelaars hadden kritiek, ook heel wat inwoners kwamen met opmerkingen.  

De verhuis van het podium naar het Kamiel Van Belleplein zorgde voor een lege zone op het kerkplein tussen de optredens enerzijds en 
de eigenlijke kermis anderzijds. Ook de parkeerruimte werd zo schaarser. Daarnaast was de coördinatie en communicatie van de activi-
teiten ondermaats. De opkomst lag deze keer duidelijk lager dan de voorbije jaren. Het resultaat voor onze handelaars? Een magere om-
zet en een dikke streep door hun rekening. De N-VA eist dan ook een grondige evaluatie van de kermis. ”Dit scenario mag zich volgend 
jaar absoluut niet herhalen”, aldus raadslid Wim Mommaers. “Een betere aanpak is nodig, mét uitgebreid overleg met de handelaars.”
 
Wim Mommaers I wim.mommaers@n-va.be

Bestuurslid in de kijker: Tina D’Heer
In januari legde Tina D’Heer de eed af als lid van het bijzonder comité voor de sociale dienst (BCSD).  
Dat comité beslist onder meer over individuele dossiers rond maatschappelijke steunverlening.  
Met een kort interview stellen we haar graag aan u voor.

Dag Tina, wat doe jij in het dagelijkse leven?
“Naast lid van het BCSD en mama van twee tieners 
ben ik expert oplossingen voor ondernemers in de 
financiële sector. Ik ben sportief en ga vaak lopen in 
ons mooie Buggenhoutbos. Al ben ik ook een echte 
levensgenieter.”

Waarom koos je voor N-VA Buggenhout?
“Ik kan niet ontkennen dat de invloed van mijn 
schoonvader, gemeenteraadslid Jean-Pierre Willems, 
heeft meegespeeld in die beslissing. Ook mijn man, 
Wouter Willems, heeft zich dit jaar aangesloten 
als bestuurslid. Los daarvan is de N-VA voor mij 
dé partij die inzet op welvaart en welzijn. N-VA 
Buggenhout heeft bovendien een sterke ploeg van 

geëngageerde en bekwame mensen. Ik ben ervan 
overtuigd dat we samen het verschil kunnen maken 
in onze mooie bosgemeente en wil graag mijn steentje 
bijdragen.”

Wat wil je betekenen in het bijzonder comité?
“Ongeveer tien procent van de Vlamingen leeft onder  
de armoededrempel. Armoede is in Vlaanderen dus 
een reëel probleem. Samen met de andere leden van 
het BCSD wil ik mensen die echt hulp nodig hebben  
perspectief bieden. Daarbij ligt onze focus op 
activering op de arbeidsmarkt en integratie in onze 
maatschappij. Want dat is uiteindelijk het doel.” 

Tina D’Heer I tina.dheer@n-va.be

Wist u dat …
•  twee Opdorpse straten dit jaar een nieuwe drinkwaterleiding krijgen en dat nadien de druk in de waterleiding wordt verhoogd van drie naar vier bar?
•  Buggenhout zal intekenen op een subsidieoproep van de Vlaamse overheid om de verkeersveiligheid in schoolomgevingen te verbeteren?  

De gemeente overweegt om in dat kader extra interactieve snelheidsborden (‘smileyborden’) aan te kopen.
•  alle suggesties voor een feestelijke 11 juliviering welkom zijn? De N-VA wil zich engageren om in de toekomst opnieuw een academische zitting 

te organiseren. 
•  onze Jong N-VA-afdeling het petanqueterrein in de Mosten een opknapbeurt gaf en deelnam aan een zwerfvuilactie?
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Rarara, wie is bevoegd?

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

... een zorgkundige 
    die eten maakt

... een verpleegster
    die bloeddruk meet

De zieke in het ziekenhuis is een 
federale bevoegdheid, thuiszorg 
is Vlaams. Een thuishulp die eten 
maakt, is dus een Vlaamse 
bevoegdheid. Maar meet een 
thuisverpleegster uw bloeddruk 
of legt ze een verband, dan is 
het toch federaal.

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Een potvis ...

... in de zee

... op het strand

De potvis die zwemt in de zee 
is een federale potvis. Leg hem 
op het strand en hij wordt 
Vlaams. Zo ook de kip: op de 
boerderij is ze Vlaams. Maar 
leg diezelfde kip op uw bord en 
ze wordt federaal.

Een woordje uitleg. Lorem 
ipsum dolor sit amet, consecte-
tuer adipiscing elit, sed diam 
nonummy nibh euismod 
tincidunt ut laoreet dolore 
magna aliquam erat volutpat. 
Ut wisi enim ad minim veniam, 
quis nostrud exerci tation 
ullamcorper 

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Maximumsnelheid ...

Bart De Wever, voorzitter N-VA

... op de weg

... op de snelweg

Vlaams
Federaal

... bij werken
    op de snelweg

120

50

120

De maximumsnelheid is een 
Vlaamse bevoegdheid. Behalve 
op de autosnelweg, daar is ze 
federaal. Tenzij er wegenwerken 
zijn op die autosnelweg, dan is 
de maximumsnelheid weer 
Vlaams. Neemt u de bus naar 
het station, dan rijdt u Vlaams. 
Neemt u vervolgens de trein, 
dan reist u federaal.

Absurd is het enige juiste woord voor de manier waarop de bevoegdheden in dit land zijn 
verdeeld. Vlaanderen verdient beter. Daarom kiest de N-VA voor confederalisme. Dan 
is Vlaanderen bevoegd voor álles: de zieke, de potvis, de kip en de maximumsnelheid. 
Samenwerken met Wallonië: ja, maar alleen waar dat een meerwaarde voor Vlaanderen 
betekent. Alleen zo kunnen we blijven vooruitgaan.

U wordt thuis geholpen door...


